
ZÁPIS Z 11. ZASEDÁNÍ STUDENTSKÉHO PARLAMENTU GYMNÁZIA 

Úterý 4. 3. 2025, 7.15-7.55 v učebně 4.A Gymnázia v Ústí nad Orlicí. 

Přítomno 10 zástupců tříd. Zasedání vedl Vojtěch Šimek.  

 

Třídění odpadu 

● Minulý týden měla službu 7.B, tento týden 2.A 

● V posledních týdnech služby fungují dobře, začaly se používat pytle na bioodpad, které práci 

usnadnily 

● Plechovky se budou sbírat pro Mary's Meals ve spolupráci s paní Doležalovou, služby je 

budou odnášet k panu školníkovi 

○ Na nástěnce parlamentu bude ohledně sbírání plechovek plakát 

○ Žáci mohou případně nosit plechovky i z domu, aby se peněz na charitu získalo co 

nejvíce 

 

Petice o uznávání Cambridge certifikátů 

● Možnost podepsat petice ve třídách prodloužena do konce tohoto týdne 

● Na peticích přibývá mnoho podpisů žáků z nižšího gymnázia, ačkoliv petice jim není určena 

(podepisují se na formuláře umístěné ve třídách vyššího gymnázia) 

 

Evaluace 

● Prima dnes na hodině IKT bude testovat formuláře pro evaluaci 

● Je potřeba vytvořit plakát na propagaci – na starost si to vzal Vojtěch Šimek 

● Sára Karešová pošle email pro celou školu ohledně evaluací – proběhlo hlasování, 10 hlasů 

pro → schváleno 

● V týdnu od 17. 3. by měla proběhnout evaluace pro celou školu  

 

Gala den 

● Měl by se konat 19. 3. Jeho pořádání mají na starosti Magda Vavřínová a Hana Šítková z 6.B 

 

Školní rozhlas 

● Ve 2.A návrh na zavedení oznámení pro studenty ráno z rozhlasu  

● Něco podobného fungovalo i v minulém roce, včetně zvonění písničkami 

● Vojtěch Šimek zjistí u pana Borovičky, zda by byla možnost se k využívání rozhlasu nějakým 

způsobem vrátit, u studentů by zájem asi byl 

 

Třídění odpadu školou 

● Plast, papír a směs, na které jsou koše v každé učebně, podle všeho uklízečky na konci dne 

sesypou do jednoho pytle, netřídí se tím pádem nejspíš nic  

● Je podle nás politováníhodné, že žáci se snaží třídit co nejvíce, ale nakonec všechen odpad 

končí v jednom kontejneru 

● Vedení parlamentu se pokusí tento problém řešit 

 

Otevírací doba knihovny 

● Na minulém zasedání se k řešení této věci přihlásili Dan Suchomel a Sára Karešová, dnes 

nebyli na zasedání přítomni, nevíme tedy, jak probíhají jednání s panem ředitelem  

 

Příští zasedání se bude konat 25. 3. 2025, od 7.15 do 7.55 v učebně 4.A (nejvyšší patro). 

Zápis provedl Štěpán Šnajdar. Zhlédl Jakub Brdíčko. 


